

CONFIRMATION BY MORTGAGEE

抵 押 權 人 確 認 書

For completion by mortgagee where the 'original' title document will not be produced to the Registrar of Ships on the provisional registration of the ship

如所有權證明文件‘正本’在船舶臨時註冊時，不會向船舶註冊官提供
則抵押權人在註冊抵押時須提供此確認書

To : Hong Kong Shipping Registry,
致 : 香港船舶註冊處

Date : _____ - _____
日期

Name of Ship 船舶名稱	
Official Number 註冊編號	HK-
Full Name of Mortgagee(s) 抵押權人名稱全寫	

*I/We, the above-named mortgagee(s) in respect of a mortgage dated _____ over the above ship, hereby confirm the following :

*本人/我們，即上述抵押權人，因應有關上述船舶日期為_____之抵押，確認如下：

*I, _____, a solicitor practising in Hong Kong acting for
(Full name)

and on behalf of the above named mortgagee(s) in respect of a mortgage dated _____ over the above ship, hereby confirm the following :

*本人，_____，為香港執業律師。謹代表上述抵押權人因應有關上述船舶日期為_____之抵押，確認如下：

- a. I/We understand that the original *Builder's Certificate / Bill of Sale in respect of the above ship, which is required under the Merchant Shipping (Registration) Ordinance, will not be produced to the Registrar of Ships (Hong Kong) on the provisional registration of the ship; and
- a. 本人/我們確知因應商船(註冊)條例所需有關上述船舶之*建造證明書/賣據正本在臨時註冊時將不會提供予香港船舶註冊官；及
- b. The original *Builder's Certificate/Bill of Sale, a copy of which is attached herewith, is now held by me/us or on my/our behalf.
- b. *建造證明書/賣據正本現由我/我們或代表我/我們保存，其副本隨本確認書夾附。

Signature of Mortgagee

抵押權人簽署

Full Name of Signatory

簽署人姓名全寫

Capacity 身分

For and on behalf of

謹代表

(Name of Mortgagee(s) 抵押權人名稱)

* Delete as appropriate 請將不適用者刪去

Note 1 : To facilitate entries into the computer, please provide information in English.

註 1 : 為方便以電腦整理資料，請用英文填寫。

Note 2 : To be signed by an authorized signatory of each of the mortgagees or by a solicitor practising in Hong Kong acting for the mortgagee(s).

註 2 : 須由抵押權人之獲授權人士或代表抵押權人並在香港執業之律師簽署。